
Els membres de la Comissió de Planificació Escolar i Equipaments del CEM sotasignats declarem que: 

- La decisió de tancar l’ESO del Xifra ja va venir donada al CEM com a decisió presa en ferm per la 

Regidoria d’Educació de l’Ajuntament de Girona i el Departament d’Educació de la Generalitat, 

sense cap marge de maniobra per part nostra. La decisió es pren a la Taula de Planificació, on només 

hi ha el Departament d’Educació i l’Ajuntament de Girona. 

- En debats anteriors vam expressar que tancar l’ESO en aquest institut era una molt mala decisió i 

vam denunciar que s’havia arribat a aquest carreró sense sortida per errors flagrants en la 

planificació i una manca de polítiques actives per revertir la situació. 

- En aquest context, vam centrar el debat de l’últim plenari del CEM a buscar mesures pal·liatives a 

la situació: garantir que no es tanquin línies d’ESO públiques a la ciutat, garantir l’acompanyament 

de l’alumnat i vetllar perquè la conversió del Xifra en institut d’FP integral sigui realment beneficiosa 

per a tota la ciutat. Això és el que vam signar per unanimitat. En cap moment hem signat que 

aprovem el tancament de l’ESO a l’institut, ja que aquesta decisió de l’Ajuntament i la Generalitat 

no ha generat mai consens en el si del CEM, sinó tot el contrari. 

- També vam expressar la nostra preocupació per on anirien i en quines condicions els alumnes que 

fins ara tenien adscrit només l’institut Narcís Xifra, així com per la continuïtat i les condicions 

laborals del personal del centre afectat i la necessitat de garantir a l’alumnat que queda al Xifra la 

qualitat pedagògica de l’ensenyament. 

Ens sentim manipulats pel fet que es filtri per interès una resolució que no té en compte l’històric del CEM 

i els debats interns en el si de la comissió. La decisió final de tancar les dues línies d’ESO al Xifra és 

únicament responsabilitat de la Generalitat i l’Ajuntament, que no ens han donat cap marge a la comissió 

del CEM per revertir-la. 

Esperem que el regidor d’Educació de l’Ajuntament, present en els nostres debats, surti públicament a 

corroborar aquest comunicat. 

 

Signants: 

Roger Casero, com a president de la comissió del CEM i representant de famílies de secundària 

Salomé Carmona, com a representant de famílies de secundària 

Queralt Vila, com a representant de famílies de primària 

Àlex Bueno, com a representant de famílies de primària 

Mar Alcaide, com a representant de Consells Escolars  

Albert Quintana, com a representant del Moviment de Revolució Pedagògica a Girona 

Glòria Polls, com a representant d’USTEC 

Almudena González, com a representant de CC.OO. 

Núria Pastor, com a representant de la Intersindical 

Quim Ruhí, com a representant del PSC 

Pere Albertí, com a representant de Guanyem Girona 


